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Veilig op de fiets naar het sporten 
 
 

De raad van de gemeente Hilversum, in vergadering bijeen op 14 
november 2018 bij de bespreking van de ‘Begroting Hilversum 2019’: 
 
Constateert dat: 

 er fietspaden op het grondgebied van Hilversum naar sportvelden 
zijn waar geen of slechte straatverlichting is; 

 dit het veiligheidsgevoel aantast; 

 hierdoor meer ouders/sporters (vooral in de winterperiode) met de 
auto naar de sportvelden gaan. Dit niet bijdraagt aan co2 reductie; 

 
Verzoekt het college: 

 te onderzoeken/ inventariseren welke fietspaden naar sportvelden 
toe geen- of onvoldoende straatverlichting hebben; 

 de resultaten van dit onderzoek terug te melden aan de raad. 
 
En gaat over tot de orde van de dag. 
 
Hart voor Hilversum 
Hakan Koç 


